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Abstract (en)
The watercraft has a walkable swimming platform (4) raisable and lowerable in the manner of a lifting loading platform. The swimming platform
includes a horizontal, walkable flat surface (8), and is lowered below a water surface in such a manner that the swimming platform serves as an
initial point for swimmers and for accommodation of small boats. The swimming platform includes a 70cm high fixed robust rail (18) at an abaft end,
where the rail is arranged opposite to the flat surface. The rail is pivotable in a non-use position.

Abstract (de)
Wasserfahrzeug, insbesondere Sportboot, insbesondere Motorjacht, mit einer begehbaren Schwimmplattform (4), die nach Art einer Hubladebühne
heb- und senkbar ist und unter allen Betriebsbedingungen eine im wesentlichen horizontale begehbare ebene Oberfläche (8) aufweist, wobei
die Schwimmplattform (4) unter die Wasseroberfläche absenkbar ist, derart, dass sie als Ausgangspunkt für Schwimmer oder zur Aufnahme von
kleineren Wasserfahrzeugen dienen kann, und wobei die Schwimmplattform (4) erfindungsgemäß an ihrem achterlichen Ende ein gegenüber der
begehbaren Oberfläche (8) wenigstens 70 cm hohes Geländer (18) aufweist.
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